
From:                                 Lene Mortensen 
Sent:                                  Tue, 30 Jan 2024 09:26:12 +0100 
To:                                      Lene Mortensen 
Subject:                             Klar til Sosu 
 

Den 26. jan. 2024 kl. 16.55 skrev Dorthe Bruhn Ullegård <dbu@vucfyn.dk>: 

   
Kære Claus, Michael og Dorthe  
   
Vi erfarer, at vores projekt er sat på udvalgsmøde på mandag – og vi kan se, at 
der indstilles til at afvente ekspertgruppens anbefalinger. Vi kan også se, at man 
mener, at projektet er (for) dyrt. Det vil vi gerne kommentere på: 
   
For os er det ikke afgørende, at projektet ender ud i den form, vi har 
præsenteret. Det var fra vores side et udspil, der kan justeres på – hvilket vi også 
gav udtryk for, da vi præsenterede projektet for relevante parter fra kommunen. 
Vigtigt for os er, at I ser os som samarbejdspartnere i, hvordan 
rekrutteringsproblemet kan løses inden for ældreplejen, samtidig med at man 
får en gruppe borgere løftet ind i varig ansættelse. Hvordan vi sammen gør det 
bedst muligt, vil vi meget gerne i dialog med jer om.  
   
De venligste hilsner 
Tenna Lykke Lapertis, uddannelseschef, SOSU FYN, Svendborg  
Dorthe Bruhn Ullegård, afdelingschef, HF&VUC FYN, Svendborg  
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